



### ***Shad and Holy Fuck awarded first ever Banff-Polaris Residency***

May 29, 2014 (Banff, Alberta) - **The Banff Centre** and **Polaris Music Prize** proudly announce **Shad** and **Holy Fuck** as the inaugural recipients of the **Banff-Polaris Residency**. The Banff-Polaris Residency is a creative residency awarded to two artists previously shortlisted for the Polaris Music Prize. As recipients, these artists will collaborate during a creative residency this summer at The Banff Centre in the heart of the Canadian Rockies. At the end of the residency, a limited edition pressing of the recorded collaboration will be on 500 7" vinyl records.

The artists were jointly chosen by The Banff Centre and Polaris Music Prize. As recipients, *Shad* and *Holy Fuck* will participate in a creative residency at The Banff Centre with access to everything needed to facilitate the creative process. Included in this residency is access to The Banff Centre's many interdisciplinary facilities, studio time and producers, a film shoot, equipment and technical support, artist accommodation, and meals.

*"We're delighted to welcome Shad and Holy Fuck to The Banff Centre,"* said Carolyn Warren, Vice President, arts at The Banff Centre. *"It's our hope that in this highly creative and supportive environment these talented individuals will thrive and I look forward to hearing the results of their time here."*

Together with *A Tribe Called Red*, Shad and Holy Fuck will also kick-start the Banff Summer Arts Festival with a special Canada Day Concert hosted by Steve Jordan, Executive Director and Founder of the Polaris Music Prize.

*"The Banff Centre is a dream home for creative spirits of all disciplines,"* said Steve Jordan, Director and Founder, Polaris Music Prize. *"We have pinned to facilitate a collaboration with Short List alumni for years and are honoured that this perfect venue is partnering with us to make this dream a reality. We are hopeful that this becomes an annual tradition."*

A special documentary of the project will also be produced in collaboration with the Banff Centre and Aux.tv.

For more information about the Banff Summer Arts Festival, visit [www.banffcentre.ca](http://www.banffcentre.ca)

-30-

#### **About the Polaris Music Prize:**

**The Polaris Music Prize** is a not-for-profit organization that honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music. Polaris Music Prize recognizes and markets albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history. [www.polarismusicprize.ca](http://www.polarismusicprize.ca)

#### **About The Banff Centre:**

**The Banff Centre** is the largest arts and creativity incubator on the planet. Its mission is inspiring creativity. Over 8,000 artists, leaders, and researchers from across Canada and around the world participate in programs at The Banff Centre every year. Through its multidisciplinary programming, The Banff Centre provides them with the support they need to create, to develop solutions, and to make the impossible possible. Moving forward, the Centre will disseminate the art and ideas developed in Banff using new initiatives in digital, web, radio, and broadcast media. [www.banffcentre.ca/arts](http://www.banffcentre.ca/arts)

Media contact:

Jenny Spurr

Media and Communications Officer

The Banff Centre

403-763-6719

[Jenny\\_spurr@banffcentre.ca](mailto:Jenny_spurr@banffcentre.ca)

Joanne Setterington

Polaris Music Prize

416-884-4119

[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)

### ***Shad et Holy Fuck* remportent la toute première Résidence d'artistes Banff-Polaris**

29 Mai 2014 (Banff, Alberta) - Le Centre Banff et le Prix de musique Polaris annoncent fièrement que **Shad** et **Holy Fuck** seront les premiers récipiendaires de la Résidence d'artistes Banff-Polaris. Cette dernière est une résidence de création attribuée à deux artistes ayant déjà été en lice pour le Prix de musique Polaris. En tant que récipiendaires, ces artistes collaboreront au cours d'une résidence de création cet été au Centre Banff, situé au coeur des rocheuses canadiennes. Une fois ce séjour terminé, un 45 tours sera disponible en édition limitée de 500 copies.

Les artistes ont été choisis conjointement par le Centre Banff et le Prix de musique Polaris. En tant que récipiendaires, *Shad* et *Holy Fuck* participeront à une résidence de création au Centre Banff avec accès à tout le nécessaire pour faciliter le processus de création. Ceci inclut l'accès aux nombreuses installations interdisciplinaires du Centre Banff, le temps de studio et les producteurs, le tournage d'un film, l'équipement et le soutien technique, l'hébergement de l'artiste et les repas.

« *Nous sommes ravis d'accueillir Shad et Holy Fuck au Centre Banff* », a déclaré Carolyn Warren, vice-présidente aux arts du Centre Banff. « *C'est notre espoir que, dans cet environnement hautement créatif et solidaire, ces talentueux individus pourront s'épanouir et je suis impatiente d'entendre le résultat.* »

*Shad*, *Holy Fuck* et *A Tribe Called Red* donneront le coup d'envoi au Festival d'été du Centre d'Arts de Banff avec un concert spécial pour la Fête du Canada animé par Steve Jordan, Directeur exécutif et fondateur du Prix de musique Polaris.

«Le Centre Banff est une maison de rêve pour les esprits créatifs de toutes les disciplines. Nous travaillons très fort depuis des années afin de permettre une collaboration avec les candidats de la Courte Liste et sommes honorés que ce lieu idéal s’associe à nous pour faire de ce rêve une réalité. Nous espérons que cela devienne une tradition annuelle», a déclaré Steve Jordan.

Un documentaire sur le projet sera également produit en collaboration avec le Centre Banff et Aux.tv

Pour plus d’information sur le Festival d’été du Centre d’Arts de Banff, visitez [www.banffcentre.ca](http://www.banffcentre.ca)

-30-

Le **Prix de musique Polaris** est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d’intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l’affiliation professionnelle ou l’historique des ventes. [www.polarismusicprize.ca](http://www.polarismusicprize.ca)

Le **Centre Banff** est le plus grand incubateur de créativité artistique de la planète. Sa mission est d’inspirer la créativité. Le Centre Banff contribue au répertoire culturel canadien et mondial en commandant, soutenant et produisant de nouvelles créations, et en développant la carrière d’artistes multidimensionnels sur la scène internationale dans un environnement d’apprentissage riche en matière d’art. [www.banffcentre.ca/arts](http://www.banffcentre.ca/arts)

Contact média:

Jenny Spurr

Media and Communications Officer

Centre Banff

403-763-6719

[Jenny\\_spurr@banffcentre.ca](mailto:Jenny_spurr@banffcentre.ca)

Joanne Settingington

Prix de musique Polaris

416-884-4119

[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)